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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:921 Björnstammens storlek

Det räcker inte med en miniminivå för björnstammens storlek. En hållbar 
förvaltning bör också inbegripa en maximinivå, som garanterar att 
björnstammen inte får växa sig alltför stor. 

Flera attacker, varav några med dödlig utgång för människor, har blivit 
resultatet av att vi börjar få en alltför stor björnstam. Det var över hundra år 
sedan en björnattack med dödlig utgång skedde, när två tragiska attacker 
skedde 2004 i Lappland och 2007 i Jämtland. Vidare har ett flertal svåra tillbud 
skett med allvarliga skador som följd. 

Därför ser vi att ett tak bör införas och avskjutningen öka i de län som har störst 
koncentration av björn, vilket samtidigt minskar stammens storlek successivt.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna-Caren Sätherberg:

 

Vilka initiativ är statsrådet beredd att ta med anledning av det som har 
framförts?

………………………………………

Runar Filper (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-27
Besvaras senast
2022-02-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


